
Klumme maj 2024 

 

Så har fællesinstitutionens bestyrelse haft møde den 06.05.2024 

 

Skolen vil prøve fra de kommende 7. klasser at danne flydende klasser i starten og så først 

danne den endelige klasse efter efterårsferien. Dette for at lave de bedste harmoniske klasser. 

Der vil blive udarbejdet et princip for klasse dannelse af bestyrelsen.  

 

Der er ved at blive dannet en støtteforening for Fælles institutionen. Fælles Institutionens 

Venner, der er blevet søgt 10.000 kr. til indkøb af kæpheste med tilbehør til SFO´en, dette er 

netop blevet bevilliget af Sdr. Felding Elforsyning, det vil blive indkøbt snarest muligt.  

 

Vi har været igennem budgettet, økonomien er svær grundet faldende børnetal, det ses både i 

vuggestue, børnehave og SFO, samt i skolen.  

Der er plads i vuggestuen så hold jer endelig ikke tilbage ;-)  

 

Det ser dog mere positivt ud på skoledelen fra 2025, da der kommer en ny tildelings ordning, 

som giver en bedre økonomi for vores institution.  

 

Der vil være dimissionsfest for de afgående 9. klasseelever og forældre den 26.juni 2024.  

 

 

På fællesbestyrelsens vegne  

 

Og hvor jeg takker af efter 8 år i bestyrelsen.  

 

Heidi Liza Sørensen  

 

 


